
 

Notulen vergadering Medezeggenschapsraad 

Datum: 30-01-2025 

Tijd: 14.15-15.45 uur 

Locatie: De Meerkoet   

 mek.medezeggenschapsraad@stichtingsurplus.nl 

(notulen Joke) 

1. Opening (+ vaststellen agenda) 
2. Notulen met bijbehorende actiepuntenlijst, zijn de notulen van vorige 

vergadering akkoord?  
 

Actiepunten Wie Streefdatum Gedaan 
Contact Dirkshorn bruist Joke dec 2024 x 
Foto Mirelle voor website Mirelle dec 2024  

 
Nr. Onderwerp Onderbouwing  Duur 
 Voortzetting vergadering in afwezigheid directie  

3 RI&E  
De vraag kwam waarom de RI&E niet 
kan worden gedeeld met de MR. 
Antwoord directie: Omdat er een 
quickscan personeel in zit. Dus dit 
wordt dan alleen gedeeld met het 
personeel. 
De punten die minder scoorden op de 
RI&E hebben betrekking op het 
gebouw en daar hebben we nu geen 
invloed op. Daar komt verbetering in 
als de nieuw/verbouwplannen worden 
uitgevoerd. We staan voor 2028 in 
het plan van de gemeente. 

10 

4 Werven nieuw ouderlid Charlotte heeft zich aangemeld, is ook 
aanwezig. 
Er is nog een kandidaat die interesse 
heeft, binnen nu en een maand zullen 
we eventueel verkiezingen houden. 

10 

5 NIO Het plan is om te stoppen met de 
NIO, de resultaten zijn niet altijd 
betrouwbaar. Het is een talige toets 

5 

mailto:mek.medezeggenscahpsraad@stichtingsurplus.nl


en de tijdsdruk werkt vaak averechts. 
Voor kinderen die dyslectisch zijn kan 
het nadelig zijn. 
Het wordt met de ouders van groep 7 
gecommuniceerd via een brief waarbij 
ouders die vragen hebben over dit 
besluit terecht kunnen bij Barbara. 
 

6 Mededelingen vanuit 
school 

De ouderavond wordt samen met de 
kleine scholen groep gehouden. De 
datum is nog niet bekend Steven Pont 
staat op het verlanglijstje als spreker. 
 
Voor de groepen 1 en 2 wordt een 
nieuw observatie-instrument “mijn 
kleutergroep” bekeken omdat IEP 
voor de kleuters niet voldoet op het 
moment.  
 
Doelab en Groei Lab, de kosten 
worden nu betaald uit de 
deelnemende besturen. Deze gelden 
stoppen het volgend schooljaar. We 
zijn bezig om de gelden volgend jaar 
uit het samenwerkingsverband te 
betrekken. Daar ligt een verzoek om 
dit voor langere termijn te financieren 
Het hangt hiervan af of dit volgend 
schooljaar doorgang vindt. Dit kan 
ook pas in juni/juli worden besloten. 
Hierdoor liggen er 2 plannen voor de 
formatie volgend schooljaar. 
 
We zijnvan plan om ons meer te 
profileren als school. Vooral de 
website en media berichten behoeven 
aandacht. M. geeft aan dat studenten 
van het Regio leren MBO/HBO 
misschien daar een rol in kunnen 
spelen voor onze school. B. gaat dit 
uitzoeken. 
 
Het lespakket “auto metafoor” 
(executieve functies) is aangeschaft 
maar dit komt volgend jaar pas 
schoolbreed in beeld bij de 
leerkrachten om hier kennis van te 
nemen en dit toe te passen. De ib er 
en lkr. hebben de scholing gevolgd en 
delen dit met de rest van het team. 
 
 

10 



7 Mededelingen, 
ingekomen stukken 
(postvak, (G)MR 
mailinbox, ideeënbus; 
online ideeënbus?) 
 

De ideeënbus/ mailadres MR: dit moet 
weer onder de aandacht worden 
gebracht van de nieuwe ouders. 
Mirelle en Imke maken een opzet voor 
een kwieb bericht. 

3 

8 Mededelingen/vragen 
vanuit AC/ouders;  
 
-Inhoud lunchtrommels 
 
 
 
 
-Modder op grasveld 
 
 
 
-Oudervragenlijst 
tevredenheidsonderzoek 
 

De inhoud van de lunchtrommels zijn 
vrij en tienuurtje is fruit. Hierover 
gaan we even in het team 
discussiëren omdat dit volgens 
sommige ouders niet op een lijn ligt. 
 
Modder op het grote veld wat te 
doen? Er wordt voorlopig niet 
gevoetbald. Hierover gaan we ook in 
het team in overleg. 
De Oudervragenlijst heeft geen open 
vragen, geen notities en uitleg. De 
antwoorden die je kunt kiezen zijn 
heel summier.  
Mochten er vragen uitkomen waar we 
geen goed beeld bij hebben via de 
antwoorden van de ouders. Dan wordt 
er nog eventueel een extra vragenlijst 
opgesteld. 
 

10 

9 Rondvraag:  
 

Er komt een stagiair op de 
maandagen in groep 1/ 2 tot de 
zomervakantie. 
De organisatie van de 
wandelvierdaagse vergadert 3 
februari , zij hebben de data 
doorgekregen die voor school van 
belang zijn en plannen de vierdaagse 
om deze data heen. Aanvulling de 
wandelvierdaagse is in week 20 12 
t/m 16 mei 

5 

 In aanwezigheid van directie  
10 Begroting Debby 10 
11 Financieel jaarverslag Debby 10 
12 Afsluiting (+ inbreng 

agendapunten) 
Sluiting vergadering 16.30 uur 
Actiepunten volgende vergadering 25 
maart online 19.00 uur/20.30 uur 

● Kandidaten MR allen 
● Ouderavond scholen groep 

directie  
● Formatie 2025-2026 directie  
● Contact regio leren Barbara  
● Bericht kwieb Mirelle/ Imke 
● Team Besluit lunch/Modder 

Joke/ Barbara. 

 



● Notulen/agenda d.d. 30 januari 
op de website Joke 

 

 


